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Abstract (en)
The invention relates to a length-adjustable telescopic hydraulic mine prop according to the assumed generic category, which is to be designed in
such a way that the piston base does not run against the collar ring when hydraulic pressure is admitted to the single prop. This is to be achieved by
a special stroke-limiting valve which is to be spatially combined with the pressure-relief valve in such a way that the structural dimensions of this type
of prop are not increased to the outside, and in principle recourse can be had to an already previously known pressure-relief valve.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen teleskopförmig längenverstellbaren hydraulischen Grubenstempel gemäß der vorausgesetzten Gattung, der derart
ausgestaltet werden soll, daß bei Beaufschlagen des Einzelstempels mit Hydraulikdruck der Kolbenboden nicht gegen den Bundring fährt.
Dies soll durch ein besonderes Hubbegrenzungsventil erreicht werden, das so mit dem Überdruckventil räumlich vereinigt werden soll, daß
die Bauabmessungen der Stempel dieser Art nach außen nicht vergrößert werden und prinzipiell auf ein schon vorbekanntes Überdruckventil
zurückgegriffen werden kann.
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